



BULLETIN OF MIAOLI DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND EXTENSION STATION

June 2017

NO. 5

ISSN 1998-1120

Contents

- Effect of defoliation and pierced treatment on *Paphiopedilum*
..... Chao-Ling Ting and Chao-Jan Ho 1-10
- Phylogenetic analysis of Israeli acute paralysis virus in Taiwan Mei-Chun Lu 11-22
- Study on selection of tolerance to submergence from germination to seedlings
in rice (*Oryza sativa* L.) Wei-Han Miao, Chei-Wei Kuo, and Su-Jein Chang 23-35
- Fruit growth and quality after harvesting of different plum cultivars
..... Ya-Ling Chang and Yun-Pin Wang 37-50
- Development of bio-pesticide *Bacillus amyloliquefaciens* ML15-4 to
control of the gray mold (*Botrytis cinerea*) of strawberry (*Fragaria x ananassa*)
..... Zhi-Wen Zheng, Ji-Feng Li, Dai-Rong Wu, Mei-Chun Lu, Ying-Hong Lin, and Sheng-Chi Chu 51-67
- Evaluation parasitism performance of *Anastatus japonicus* reared from eggs of *Samia*
cynthia to *Tessarotoma papillosa*
..... Hsuan-Jen Pan¹, Yi-Yuan Chuang, Den-Jhen Wu¹, Mei-Chun Lu, and Yi-Hui Wu 69-78

Published by Miaoli District Agricultural Research and Extension
Station, Council of Agriculture, Gungguan, Miaoli, Taiwan, R.O.C.



定價：新臺幣 120元



研究彙報

中華民國 106 年 06 月

第 5 期

ISSN 1998-1120

目 錄

- 除葉及刺傷處理對仙履蘭芽體增殖之影響 丁昭伶、何超然 1-10
- 臺灣蜂場以色列急性麻痹病毒基因演化分析 盧美君 11-22
- 水稻種子萌芽至秧苗耐淹性篩選之研究 繆韋瀚、郭介煒、張素貞 23-35
- 李果實生長及採收後冷藏品質之變化 張雅玲、王雲斌 37-50
- 開發生物農藥液化澱粉芽孢桿菌ML15-4防治草莓灰黴病
..... 鄭志文、李吉峰、吳岱融、盧美君、林盈宏、朱盛祺 51-67
- 蓖麻蠶卵繼代平腹小蜂於荔枝椿象卵寄生之評估
..... 潘宣任、莊益源、吳登楨、盧美君、吳怡慧 69-78

行政院農業委員會苗栗區農業改良場 編印
苗栗 公館



苗栗區農業改良場 研究彙報

發行人／呂秀英

總編輯／張素貞

助理編輯／吳魁偉

編輯委員／吳登楨、施佳宏、何超然
黃勝泉、吳姿嫻、鍾國雄
盧美君

出版／行政院農業委員會
苗栗區農業改良場

住址／苗栗縣公館鄉館南村261號

電話／886-37-222111

網址／<http://www.mdares.gov.tw>

出版時間／中華民國106年06月

工本費／新臺幣100元

GPN：2009603646

ISSN：1998-1120

※版權所有 翻拷必究※

BULLETIN OF MIAOLI DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND EXTENSION STATION

Publisher / Hsiu-Ying Lu

Editor-in-chief / Su-Jein Chang

Assistant Editor / Kuei-wei Wu

Editorial Board /

Den-Jen Wu, Chia-Hung Shih

Chao-Jan Ho, Sheng-Chuan Huang,

Tza-Hsien Wu, Kuo-Shiung Chung,

Mei-Chun Lu

Published by /Miaoli District

Agricultural Research and

Extension Station

Address / 261, Guannan, Gungguan,

Miaoli, Taiwan, Republic of China

Tel / 886-37-222111

Website / <http://www.mdares.gov.tw>

Published date / June 2017